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NA OBĚŽNOU
DRÁHU 
 
 

dosáhneme, když naše  
stožáry postavíme na sebe.
Jejich celková výška  
je přes 550 km.

Každý metr pravidelně  
ošetřujeme.

 
 
 
Zajišťujeme spolehlivý provoz,  
rozvoj a bezpečnost
české přenosové soustavy.  
 
Jsme společnost ČEPS.
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PODĚKOVÁNÍ

Vážení přátelé,

máme za sebou 11. ročník naší konference PRO-ENERGY CON, která probí-
hala bez nutnosti hygienických opatření, zato však v  době, kdy energetika 
a ekonomika obecně prochází něčím, co se běžně označuje jako energetická 
krize. Doba nízkých cen energetických komodit je dost možná za námi a my 
budeme muset čelit novým výzvám, které nám současnost přináší. Neobejde-
me se bez nutnosti zamýšlet se nad naší spotřebou, je třeba urychleně zapojit 
nové technologie, jak ke sběru dat, tak k řízení zmíněné spotřeby.

Program panelových diskusí konference odrážel naléhavá témata dneška 
a jsem velmi rád, že konference byla živá, že probíhala diskuse nad konkrétní-
mi otazníky, které tato nová situace přináší.

Musím říct, že mě také potěšil návrat účastníků po letech plných opatření.

Doufám, že válka na Ukrajině, vyhlášené sankce na Rusko a děje na ener-
getických trzích, které jsou těmito událostmi eskalované, nepřinesou rozpad 
energetiky/ekonomiky tak, jak ji známe, ale že se energetika transformuje 
a využije potenciál, kterou ji dává náhlost situace. Změny, které se nyní dějí, 
nikdy neprobíhaly tak rychle a  většina z  účastníků se na  nich přímo podílí. 
Témat k dalším diskuzím bude jistě mnoho. 

Proto věřím, že bude prostor pro obdobné setkání i za rok a chtěl bych Vás 
touto formou pozvat na příští ročník naší konference, který se bude konat opět 
v hotelu Amande v Hustopečích, tentokrát v termínu 9.–10. 11. 2023.

Chci poděkovat našim partnerům za  laskavou pomoc při pořádání naší 
konference, všem moderátorům a řečníkům za přípravu a účast v panelových 
diskusích a i Vám všem za to, že jste přijeli a vytvořili jste skvělou atmosféru 
celé konference.

S pozdravem a přáním všeho dobrého

Ing. Martin Havel, Ph.D.
Šéfredaktor

PRO-ENERGY magazín
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PROGRAM KONFERENCE PRO-ENERGY CON 

1 DEN: 10. 11. 2022 

  8:00 – 10:00 – registrace
10:00 – 10:05 – úvodní slovo –  Ing. Martin Havel, Ph.D.,  

šéfredaktor, PRO-ENERGY magazín

I. BLOK –  BEZPEČNOST DODÁVEK  
A CENA ENERGETICKÝCH KOMODIT 

10:05 – 11:30 – Panelová diskuse

MODERÁTOR:  Ing. Zdeněk Fousek

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Zdeněk Fousek

Tématické zaměření: 
Nabídka a poptávka ovlivňuje tržní prostředí. Je válka na Ukrajině jen 
spouštěč současných vysokých cen/vysoké poptávky zejm. po plynu, nebo 
by podobná situace nastala i bez ní (jen třeba ne tak rychle)? Jaké jsou tržní 
nástroje pro změnu situace, nebo je čas pro návrat regulace?

PANELISTÉ: 
n   Ing. Tomáš Hüner,  

ředitel provozní společnosti Smart Infrastructure, Siemens
n   Ing. Libor Kozubík, vedoucí sektoru energetiky a utilit, IBM
n   Doc. Ing. Lubomír Lízal, Katedra ekonomiky, manažerství  

a humanitních věd, Fakulta elektrotechnická ČVUT
n   Ing. Vratislav Ludvík, plynárenský expert
n   Ing. Petr Lux, vedoucí oddělení alternativní energie, ČEPRO 
n   Mgr. Ján Pišta, analytik, JPX
n   Ing. Karel Vinkler, MBA, ředitel sekce Strategie, ČEPS

11:30 – 12:00 – přestávka na kávu a malé občerstvení
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II. BLOK –  JAK DÁL V „NOVÉ ENERGETICE“ 

12:00 – 13:30 – PANELOVÁ DISKUSE 

MODERÁTOR:  Ing. Blahoslav Němeček, Ph.D., partner, Energy & Utilities, EY

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Blahoslav Němeček, Ph.D.,  
partner, Energy & Utilities, EY

Tématické zaměření:
Energetický trh se změnil a vyvstávají nové otázky a náměty. Kudy povede 
cesta v energetice v následujících letech? Jaké budou či mohou být nové 
obchodní modely a co to bude znamenat pro jednotlivé hráče?

PANELISTÉ:
n   Mgr. Jan Fousek, výkonný ředitel, Asociace pro akumulaci energie AKU-

BAT CZ
n   Ing. Jan Kanta, nezávislý poradce
n   Tomáš Molek, Senior Consultant for Flexibility Domain, Unicorn
n   Ing. Pavel Šolc, člen představenstva, ČEPS
n   Ing. Ivan Trup, jednatel, MicroStep – HDO

13:30 – 14:30 – přestávka na společný oběd
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III. BLOK –  DOSTUPNOST PLYNU  
A MOŽNOSTI JEHO NÁHRADY

14:30 – 16:00 – Panelová diskuse

MODERÁTOR:  Mgr. Jan Žižka, publicista a analytik

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Mgr. Jan Žižka, publicista a analytik

Tématické zaměření:
Závislost na dovozu ruského plynu do (střední) Evropy odhalila enormní 
citlivost na možnost nedodávek této komodity. Jaké jsou možnosti náhrady  
za ruský plyn a jak dlouho potrvá, než se této závislosti dokážeme zbavit?

PANELISTÉ:
n   Ing. Richard Kvasňovský, výkonný ředitel, Slovenský plynárenský  

a naftový zväz
n   Ing. et Ing. Tereza Navrátilová, senior specialista pro energetickou 

legislativu a strategii, Český plynárenský svaz
n   Ing. Martin Schwarz, jednatel, EBW Solutions
n   Ing. Zdeněk Skoumal, Ph.D., projektový manažer, Kovoprojekta Brno
n   Tomáš Voltr, výkonný ředitel skupiny EFG, Energy financial group

16:00 – 16:30 – přestávka na kávu a malé občerstvení
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IV. BLOK –  CHYSTANÁ ENERGETICKÁ LEGISLATIVA 
– NOVÉ PŘÍLEŽITOSTI A OHROŽENÍ

16:30 – 18:00 – Panelová diskuse

MODERÁTORKA:  Mgr. Jan Fousek, výkonný ředitel, Asociace pro akumulaci 
energie AKU-BAT CZ

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Mgr. Luděk Šikola, partner, AK Doucha Šikola 
advokáti a Mgr. Jozef Hudák, Attorney at law, 
partner, AK Poláček & partners

Tématické zaměření:
Současná dynamická situace a předpisy z EU předznamenávají zásadní 
změny v české a slovenské legislativě. Jaké změny přinesou dlouho 
očekávané legislativní změny? Mají tyto předpisy reflektovat i současnou 
situaci spojenou s energetickou krizí a lze to vůbec reflektovat?

PANELISTÉ:
n   Ing. Pavel Beran, Head of Energy Projects, Komerční banka
n   Ing. Ladislav Havel, radní, Energetický regulační úřad
n   Mgr. Jozef Hudák, Attorney at law, partner, AK Poláček & partners
n   JUDr. Jana Osadská, vedoucí právního odboru, Pražská plynárenská 

Distribuce
n   Mgr. Luděk Šikola, partner, AK Doucha Šikola advokáti

18:30  Závěr 1. dne konference –  
Ing. Martin Havel, Ph.D., šéfredaktor, PRO-ENERGY magazín

19:00 – společná večeře a raut

2. DEN – 11. 11. 2022

Exkurze pro zájemce:

10:00 – 12:30 – Exkurze:  Těžební lokalita plynu u Mikulova,  
Moravské naftové doly

12:30 – 14:00 – Společný oběd
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I. Blok  
BEZPEČNOST DODÁVEK A CENA  
ENERGETICKÝCH KOMODIT
10:05 – 11:30 – PANELOVÁ DISKUSE

MODERÁTOR:  Ing. Zdeněk Fousek  

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Zdeněk Fousek 

TEMATICKÉ ZAMĚŘENÍ: 
Nabídka a poptávka ovlivňuje tržní prostředí. Je válka na Ukrajině jen 
spouštěč současných vysokých cen/vysoké poptávky zejm. po plynu, nebo 
by podobná situace nastala i bez ní (jen třeba ne tak rychle)? Jaké jsou tržní 
nástroje pro změnu situace, nebo je čas pro návrat regulace?

NÁMĚTY PRO PANELOVOU DISKUSI: 

n   Připravenost soustavy na obousměrné toky energie 
Transformátory NN/VN poteče přetok do vyšších napěťových hladin 
vedoucí k vyšším ztrátám a degradaci transformátorů.

 
n   Masivní zapojení prosumerů 

Dopad na nové tarifní struktury při snížení množství energie 
přepravované v distribuční soustavě. 
,Nová‘ funkce distribuční soustavy jako back-up pro prosumery s FVE 
a akumulací a s tím spojené náklady – a jejich dopad – na odběratele bez 
možnosti instalace FVE.

 
n   Smart Grid 

Náklady a připravenost na zavedení plnohodnotné inteligentní sítě 
s pokročilými analytikami a real-time řízením obousměrných toků 
elektřiny soustavou.
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n   Vhodnost vodíku jako energetického nosiče 
Připravenost plynárenské infrastruktury na vyšší koncentrace vodíku. 
Výroba syntetických plynů, např. syntetický metan jako alternativa vodíku.

 
n   Odstavení jádra 

Reálnost plánů na odstavení jádra v Německu a možné reakce 
elektroenergetiky. 

 
n   Cena elektřina v České republice 

Vysoké ceny elektřiny i přesto, že je Česká republika z pohledu výroby 
významně přebytková.

 
n   Liberalizovaný trh a jeho smysl v současné situaci 

Další existence liberalizovaného trhu s elektřinou a plynem při významné 
spotřebitelské preferenci dlouhodobé fixace. 

PANELISTÉ: 
n   Ing. Libor Kozubík, vedoucí sektoru energetiky a utilit, IBM
n   Doc. Ing. Lubomír Lízal,  Katedra ekonomiky, manažerství a humanitních 

věd, Fakulta elektrotechnická ČVUT
n   Ing. Vratislav Ludvík, plynárenský expert
n   Ing. Petr Lux, vedoucí oddělení alternativní energie, ČEPRO 
n   Mgr. Ján Pišta, analytik, JPX
n   Ing. Karel Vinkler, MBA, ředitel sekce Strategie, ČEPS
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Zdeněk Fousek

 předseda představenstva, AEM 

Celý profesní život se věnuje energetice. 
Po úspěšném zakončení ČVUT – FJFI v roce 1986 
nastoupil v ČEZ s.p., v oblasti investic a zajišťo-
vání bezpečnosti jaderných elektráren. V  roce 
1993 byl jmenován Ředitelem energetického 
odboru na  Ministerstvu průmyslu a  obchodu. 
Po  absolvování řady zahraničních stáží a  kurzů 
vytvořil a  řídil Národní tým vyjednávající vstup 
ČR do EU za oblast energetiky (1997-99). Po pře-
chodu do soukromé energetické skupiny Czech 
Coal byl zodpovědný za  založení a  nastavení 
útvaru obchodu s elektřinou (2001), pod jeho vedením vyrostla tato podnika-
telská oblast na  přední místo mezi obchodníky s  elektřinou a  stala se velmi 
respektovaným dodavatelem energie konečným odběratelům. Dnes působí  
mj. jako předseda představenstva Asociace energetických manažerů. 
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Ing. Libor Kozubík

 vedoucí sektoru energetiky a utilit,  
IBM Česká republika 

Libor Kozubík vystudoval Elektrotechnickou fa-
kultu VŠB – TU Ostrava. Pracoval na  projektech 
pro energetické distribuční společnosti ve  Špa-
nělsku, Argentině, Moldávii, České a  Slovenské 
republice. Od roku 2007 pracuje ve společnosti 
IBM jako konzultant. Od roku 2011 v rámci kon-
zultační divize IBM působí jako vedoucí sektoru 
Energetiky a Utilit. V rámci IBM dodával pro před-
ní České a Slovenské distribuční elektroenerge-
tické společnosti projekty a  konzultace v  oblas-
tech: Chytré energetické sítě (Smart Grids), Chytré měření (Smart metering), 
Chytré domy (Smart buildings), Řízení pracovních čet v terénu (Work Force Ma-
nagement), elektromobilita, pokročilá analytika dat. Zabývá se novými trendy 
v oblasti energetiky. Hovoří anglicky, španělsky a rusky.
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Doc. Ing. Lubomír Lízal

 ČVUT FEL, CIIRC, AAU 

Ekonom Doc. Ing. Lubomír Lízal, PhD., se specia-
lizuje se na transformaci ekonomiky, ekonometrii, 
struktury trhu, správu a řízení podniků, energetiku 
a vztah ekonomie a životního prostředí. Byl exter-
ním konzultantem Světové banky a členem Ban-
kovní rady České národní banky. Byl též rektorem 
Anglo-American University v  Praze a  ředitelem 
Expobank CZ. V minulosti byl ředitelem Národo-
hospodářského ústavu Akademie věd ČR nebo 
CERGE Univerzity Karlovy. Působil také na zahra-
ničních univerzitách v Nizozemí a USA. V součas-
nosti působí jako docent na ČVUT FEL, CIIRC, a na AAU.
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Ing. Vratislav Ludvík

plynárenský expert

Vratislav Ludvík nastoupil po studiu na Vysoké 
škole ekonomické do společnosti Tranzitní ply-
novod k.p. V  pozici vedoucího oddělení kon-
cepcí přešel v  roce 1984 na generální ředitel-
ství Českých plynárenských podniků nejprve 
jako vedoucí útvaru perspektivy, později jako 
vedoucí skupiny poradců generálního ředitele. 
Počátkem roku 1990 přešel jako ředitel odboru 
pro plyn a ropu na Federální ministerstvo hos-
podářství a v únoru 1992 byl jmenován náměst-
kem ministra pro energetiku a geologii na čes-
kém Ministerstvu hospodářství (MHPR ČR). V  souvislosti s  rozdělením státu 
přešel jako náměstek ministra pro energetiku na MPO. Na konci roku 1993 
na svoji funkci rezignoval a  založil si poradenskou živnost, zaměřenou pře-
devším na pomoc zahraničním plynárenským společnostem. Činnost ukončil 
ze zdravotních důvodů v roce 2015. Po uzdravení obnovil svoji aktivitu ve ve-
řejném prostoru. Byl vedoucím mezinárodní energetické komise Hexhoná-
ly, reprezentoval ČR v  plynárenské komisi Spojených národů v  Ženevě, byl 
generálním ředitelem společnosti Sevea a.s., stal se předsedou dozorčí rady 
společnosti Pražská plynárenská a.s. a členem dozorčích rad dalších tři distri-
bučních plynárenských společností. Publikuje, přednáší a vystupuje v médiích 
na téma plynárenství a energetiky. Je čestným členem Českého plynárenské-
ho svazu a držitel čestného ocenění italského plynárenství.
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Ing. Petr Lux

 vedoucí oddělení alternativní energie, 
ČEPRO

Petr Lux je ve společnosti ČEPRO, a.s., vedoucím 
strategického oddělení Alternativních energií. 
Kromě nákupu a prodeje energií ve společnos-
ti se tak zaměřuje zejména na  projekty alter-
nativních energií v  dopravě, jako je například 
výstavba výkonných dobíjecích stanic, výstav-
ba plnících vodíkových stanic a  výroben „ze-
leného“ vodíku, výstavba plnících stanic CNG 
a LNG, výstavba terminálu LNG a v neposlední 
řadě výstavba OZE. Před příchodem do společ-
nosti ČEPRO, a.s., pracoval v řadě společností, ve kterých uplatnil zejména své 
znalosti energetického sektoru, legislativy a regulace a dlouholeté zkušenosti 
z oblasti obchodování s energiemi a řízení rizik. 
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Mgr. Ján Pišta

analytik, JPX

Ján Pišta vyštudoval fyziku na Matematicko-fy-
zikálnej fakulte Univerzity Komenského v  Bra-
tislave. Jeden rok sa venoval problematike 
vysokoteplotných supravodičov v  Elektrotech-
nickom ústave SAV. Potom pôsobil v Stredoslo-
venskej energetike na rôznych pozíciách v ob-
lasti informačných technológií. Od  roku 2006 
až do konca roku 2014 riadil v tejto spoločnosti 
nákup a obchodovanie s elektrinou a následne 
aj s  plynom a  emisnými kvótami. Zároveň bol 
konateľom spoločnosti SPX, s.r.o. V súčasnosti 
je analytikom v konzultačnej spoločnosti JPX, s.r.o. Okrem špecializovaného 
poradenstva veľkým zákazníkom a dodávateľom pôsobiacim na trhu s elektri-
nou v SR aj v ČR, táto spoločnosť denne poskytuje svojim klientom predikcie 
spotreby a výroby elektriny a týždenne poskytuje analýzu cenových pohybov 
na trhoch s energetickými komoditami, ktorá obsahuje aj výhľad vývoja ich 
cien na najbližšie obdobie.
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Ing. Karel Vinkler, MBA

ředitel sekce Srategie, ČEPS

Karel Vinkler vystudoval Kyjevský polytechnický 
institut, obor kybernetika elektrických systémů, 
ČVUT a program Master of Business Administ-
ration na BIBS Brno a Nottingham Trent Univer-
sity. V energetice působí od roku 1986. V ČEPS 
pracuje od roku 2011, specializuje se na hod-
nocení výrobní přiměřenosti elektrizační sou-
stavy ČR a problematiku strategického řízení.
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II. blok 
JAK DÁL V „NOVÉ ENERGETICE“ 
12:00 – 13:30 – PANELOVÁ DISKUSE

MODERÁTOR:  Ing. Blahoslav Němeček, Ph.D.,  
partner, Energy & Utilities, EY

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Blahoslav Němeček, Ph.D.,  
partner, Energy & Utilities, EY

TEMATICKÉ ZAMĚŘENÍ:  
Energetický trh se změnil a vyvstávají nové otázky a náměty. Kudy povede 
cesta v energetice v následujících letech? Jaké budou či mohou být nové 
obchodní modely a co to bude znamenat pro jednotlivé hráče?

NÁMĚTY PRO PANELOVOU DISKUSI: 

Jaké faktory ovlivňují podnikání v současné energetice? 
	 n  Ekonomický smysl
	 n  Technologický vývoj
	 n  Legislativa

Jak vypadá strategie EU?
	 n  Jaký je směr strategie?
	 n  Jaká je konkrétní podpora?

Co vyplývá ze zvětšené podpory OZE?

Jak si poradit s regulací v přenosové soustavě?
	 n  Jaké máme regulační nástroje?
	 n   Co znamená pro přenosovou soustavu vstup do evropských 

platforem pro výměnu regulační energie?
	 n  Jaká je cena regulační energie a od čeho se odvíjí?
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Jaká je pozice tzv. agregátorů a jak mohou pomoci se služebami 
výkonové rovnováhy?

Jak nám může pomoci akumulace?
	 n  Co chybí pro její větší rozvoj?
	 n  Otázka legislativního neukotvení.
	 n  Nutnost propojení OZE a akumulce

Obejdeme se bez masivního sběru dat?

Jak jsme daleko v rozvoji Datahubu?
	 n  Jak nakládat s daty
	 n  Jak ulehčit práci s daty koncovým zákazníkům
	 n  Legislativní podpora

PANELISTÉ:
n   Mgr. Jan Fousek,  výkonný ředitel, Asociace pro akumulaci energie  

AKU-BAT CZ
n   Ing. Jan Kanta, konzultant
n   Tomáš Molek, Senior Consultant for Flexibility Domain, Unicorn
n   Ing. Pavel Šolc, člen představenstva, ČEPS
n   Ing. Ivan Trup, jednatel, MicroStep – HDO
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Ing. Blahoslav Němeček, Ph.D.

partner, Energy & Utilities, EY 

Blahoslav Němeček je partnerem týmu pora-
denství pro klienty z  odvětví energetiky v  re-
gionu střední a  jihovýchodní Evropy. Od  roku 
2012 se v EY věnuje mezinárodním integračním 
projektům v  elektroenergetice a  plynárenství, 
tvorbě strategií pro regulované i neregulované 
subjekty v energetice napříč Evropou a spolu-
pracuje s orgány státní správy na  tvorbě nové 
energetické legislativy. V regionu střední a jiho-
východní Evropy se rovněž podílel na  mnoha 
úspěšných transakcích. Blahoslav se v  součas-
né době zaměřuje především na téma digitalizace sektoru a dekarbonizace 
a nejraději se věnuje designu trhu. V minulosti působil jako zakladatel a mís-
topředseda Energetického regulačního úřadu (ERÚ), jako člen Rady reguláto-
rů Agentury pro spolupráci energetických regulátorů (ACER) a jako zástupce 
Energetického regulačního úřadu v Radě evropských energetických regulač-
ních orgánů (CEER). Blahoslav vystudoval Elektrotechnickou fakultu na Čes-
kém vysokém učení technickém v Praze, kde získal inženýrský a později rov-
něž doktorský titul v oboru Ekonomika a řízení v energetice. Na University of 
Florida absolvoval program na regulaci utilit a strategie v energetice. 
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Mgr. Jan Fousek

 výkonný ředitel, Asociace pro akumulaci 
energie AKU-BAT CZ

Jan Fousek je výkonným ředitelem Asocia-
ce pro akumulaci energie AKU-BAT CZ, která 
podporuje rozvoj akumulace, výrobu a  skla-
dování vodíku, poskytování flexibility, výstav-
bu infrastruktury pro elektromobilitu v  ČR 
a celkově modernizaci české energetiky a prů-
myslu. Jan Fousek působí rovněž jako před-
seda představenstva Solární asociace a  člen 
představenstva Svazu moderní energetiky. 
Na  energetických trzích se pohybuje od  roku 
2007. V letech 2011–2016 byl spolumajitelem a jednatelem jednoho z nej-
větších evropských obchodníků s emisními povolenkami a elektřinou, spo-
lečnosti Virtuse Energy.
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Ing. Jan Kanta 

nezávislý poradce

Jan Kanta je absolvent Fakulty elektrotechnic-
ké Českého vysokého učení technického v Pra-
ze, obor „Přenos a  rozvod elektrické energie“ 
Působil ve  společnostech ČEZ, a.s. ve  funkci 
manažera útvaru Legislativa a trh, Středočeská 
energetická a.s. ve  funkci předsedy předsta-
venstva a generálního ředitele a Západočeská 
energetika, a.s., ve  funkci obchodního ředite-
le a člena představenstva. Aktuálně je v pozici 
nezávislého poradce, primárně v  energetice, 
na bázi OSVČ. Během své profesní kariéry pro-
šel mnoha oblastmi energetiky, kde se, mimo jiné, postupně zabýval projekcí, 
výstavbou a provozem v distribuční společnosti před unbundlingem a poté 
také řízením obchodní kanceláře a zprovozněním prvního komplexního zá-
kaznického systému tamtéž. Následovalo nastavování tržních procesů a  re-
gulace při otevírání trhu s elektřinou, a  to jak v distribuční společnosti, tak 
i  na  trhu samotném. Poté se podílel na  začleňování bývalých regionálních 
distribučních společností do Skupiny ČEZ. V rámci své profesní kariéry, cca 
od roku 2000 se spolupodílí na tvorbě a připomínkování energetické legis-
lativy, primárně v oblasti elektřiny, plynárenství, teplárenství a obnovitelných 
zdrojů energie. Zhruba od roku 2000 spolupracuje se státními a regulačními 
orgány na  tvorbě a  nastavování oblasti regulace a  modelů fungování trhu, 
především s elektřinou. Je spoluautorem řady publikací z oblasti energetiky. 
Rovněž je v této oblasti aktivní v rámci přednáškové a školící činnosti.
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Tomáš Molek

 Senior Consultant for Flexibility Domain, 
Unicorn

Tomáš Molek pracuje ve  společnosti Unicorn  
3 roky aktuálně na  pozici business architekta 
produtku Flexigy pro agregátory na trhu s elek-
trickou energií. Dále se podílí na vývoji platfor-
my v rámci projektu OneNet zabývajícího se sdí-
lením dat mezi distributory, společností ČEPS 
a  poskytovateli služeb výkonové rovnováhy. 
Podílel se na  i  vývoji platformy LIBRA, která se 
implementovala v rámci projektu TERRE. V sou-
časnosti se také podílí na přípravách úprav plat-
formy LIBRA pro její využití v projektu MARI. Z dalších Tomášových zkušeností 
lze zmínit pozici redaktora serveru oenergetice.cz a práci pro oddělení Energy 
Finance Komerční Banky na pozici Specialisty financování energetiky. Kromě 
inovací v energetice se také zajímá o vývoj v oblasti energetického využívání 
odpadu v ČR.
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Pavel Šolc

člen představenstva, ČEPS

Pavel Šolc absolvoval Fakultu elektrotechnic-
kou ČVUT v  Praze, obor ekonomika energe-
tiky. Jeho profesní kariéra začala v  roce 1986 
ve  Výstavbě elektráren Škoda Praha. V  letech 
1993–1999 pracoval ve společnosti ČEZ, poté 
nastoupil do ČEPS, kde do roku 2012 postup-
ně působil na  několika vedoucích pozicích. 
Od roku 2012 do roku 2015 řídil ve funkci ná-
městka ministra průmyslu a  obchodu Sekci 
energetiky. V letech 2016–2020 zastával pozici 
člena představenstva ČEZ Distribuce, kde záro-
veň působil jako ředitel úseku Řízení distribučních aktiv. V současné době je 
členem představestva ve společnosti ČEPS.
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Ing. Ivan Trup

jednatel, MicroStep – HDO

Ivan Trup je absolventom Gymnázia v Senici so 
zameraním na fyziku, matematiku a informatiku. 
V  roku 1994 úspešne ukončil Fakultu elektro-
techniky a informatiky STU v Bratislave v odbore 
Konštrukcia počítačov a informatika. Od ukonče-
nia štúdia dodnes pracuje v spoločnosti Micro- 
Step – HDO s.r.o., pričom zastával rôzne pozície 
a spolu so svojim tímom sa venoval návrhu, vý-
voju a programovaniu embedded zariadení, ná-
vrhu a vývoju DPS, automatizácii budov, techno-
lógii fotovoltaických elektrární a mnohým ďalším 
zaujímavým výzvam. V súčasnosti pôsobí ako obchodný riaditeľ.
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III. blok
DOSTUPNOST PLYNU A MOŽNOSTI 
JEHO NÁHRADY

14:30 – 16:00 – PANELOVÁ DISKUSE

MODERÁTOR: Mgr. Jan Žižka, publicista a analytik

ÚVODNÍ PREZENTACE: Mgr. Jan Žižka, publicista a analytik

TEMATICKÉ ZAMĚŘENÍ:  
Závislost na dovozu ruského plynu do (střední) Evropy odhalila enormní 
citlivost na možnost nedodávek této komodity. Jaké jsou možnosti náhrady 
za ruský plyn a jak dlouho potrvá, než se této závislosti dokážeme zbavit?

NÁMĚTY PRO PANELOVOU DISKUSI:
 
Jak rychle je reálně možné nahradit ruský zemní plyn?
	 n   Čím by měl být ruský plyn nahrazen – plynem z jiných oblastí 

světa nebo jinými energetickými zdroji?
	 n   Krátkodobý, střednědobý a dlouhodobý výhled
	 n   Odkud je možné plyn dovážet? Diverzifikace…
	 n   I další oblasti mohou být geopoliticky rizikové…
	 n   Společné nákupy plynu v EU
	 n   Možnosti zastropování cen plynu
	 n   Problematika dlouhodobých kontraktů
	 n   Povzbudí současná krize těžaře na celém světě? Co to bude 

znamenat v dlouhodobějším horizontu?
	 n   Zbaví se Evropa ruského plynu úplně?
	 n   Jak ovlivní dostupnost plynu v Evropě poptávka v jiných 

oblastech světa (zvláště východní Asie)?
	 n   Možnosti „čistších“ plynových elektráren, zachytávání uhlíkových 

emisí (CCS)

41
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Potřebná infrastruktura v Česku, na Slovensku a jinde – LNG terminály, 
plynovody, zásobníky…
	 n   Lokální alternativy vůči plynu – například horkovod z Dukovan…
	 n   Povolování energetických a liniových staveb
	 n   Specializovaný stavební úřad
	 n   Jaké typy staveb budeme v souvislosti s hledáním náhrad za ruský 

plyn potřebovat?
	 n   Inspirace v zahraničí (Německo chce urychlit výstavbu LNG 

terminálů, Francouzi nebo Poláci stavbu jaderných zdrojů)

Ambice přechodu na „zelené“ plyny – co je reálné a co není?
	 n   Možný časový scénář takového přechodu
	 n   Syntetická paliva

Proč právě biometan?
	 n   Z čeho vyrábět biometan?
	 n   Potenciál biometanu v Česku, na Slovensku, v Evropě, na světě
	 n   Jak dosáhnout vyššího využití biometanu v Česku, na Slovensku, 

co vše je zapotřebí?

Proč právě vodík?
	 n   Potenciál vodíku v Česku, na Slovensku, v Evropě, na světě
	 n   Přechod od zemního plynu k vodíku – infrastruktura
	 n   Jaký vodík a kde se bude vyrábět?
	 n   Různé možnosti využití vodíku

Potenciál Ukrajiny – zemní plyn, biometan, vodík

PANELISTÉ:
n   Ing. Richard Kvasňovský,  výkonný ředitel, Slovenský plynárenský  

a naftový zväz
n   Ing. et Ing. Tereza Navrátilová,  senior specialista pro energetickou 

legislativu a strategii,  
Český plynárenský svaz

n   Ing. Martin Schwarz, jednatel, EBW Solutions
n   Ing. Zdeněk Skoumal, Ph.D., projektový manažer, Kovoprojekta Brno
n   Tomáš Voltr, výkonný ředitel skupiny EFG, Energy financial group
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Mgr. Jan Žižka

 publicista a analytik 

Jan Žižka je konzultant a publicista, zabývá se 
energetikou, exportem, vědní politikou a  ko-
munikací v  těchto oblastech. Je konzultantem 
a  specialistou pro energetické projekty agen-
tury HATcom, dále spolupracoval mimo jiné 
s  vládní sekcí pro vědu, výzkum a  inovace. Je 
také editorem časopisu Moderní ekonomická 
diplomacie, který vydává Ministerstvo zahrani-
čí. Od  devadesátých let působil jako novinář 
v  řadě českých médií, zabýval se především 
ekonomikou a  zahraniční politikou. V  posled-
ních letech se zaměřoval na odvětví energetiky – hlavně ekonomické, poli-
tické a byznysové souvislosti. Mimo jiné byl reportérem týdeníku EURO a zá-
stupcem šéfredaktora deníku E15.
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Ing. Richard Kvasňovský

 výkonný ředitel, Slovenský plynárenský 
a naftový zväz

Richard Kvasňovský pôsobil väčšinu profesio-
nálnej kariéry vo verejnoprávnych médiách. 
V  rokoch 1998-2007 pracoval v  Slovenskom 
rozhlase, kde vystriedal redakciu medzinárod-
ného života a  domácu redakciu, kde bol re-
daktor i  moderátor spravodajských a  diskus-
ných relácií. Od  roku 2009 pôsobil v  tlačovej 
agentúre TASR ako vedúci domácej redakcie 
a člen Správnej rady TASR. V rámci TASR mode-
roval aj diskusnú reláciu Ekonomika: tu a teraz. 
Za  svoju prácu získal viacero novinárskych ocenení. Od  júna 2019 nastúpil 
do Slovenského plynárenského a naftového zväzu ako výkonný riaditeľ.
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Ing. et Ing. Tereza Navrátilová

 senior specialista pro energetickou 
legislativu a strategii,  
Český plynárenský svaz

Tereza Navrátilová vystudovala obor Chemie 
a  technologie paliv a  prostředí na  Fakultě 
technologie ochrany prostředí Vysoké školy 
chemicko-technologické v Praze a obor Zpra-
cování a  zneškodňování odpadů na  Hornic-
ko-geologické fakultě Vysoké školy báňské - 
Technické univerzity Ostrava. Od června 2019 
působí v Českém plynárenském svazu na po-
zici specialista energetické legislativy a strate-
gie.
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Ing. Martin Schwarz

 Ing. Martin Schwarz je jednatelem  
EBW Solutions.
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Ing. Zdeněk Skoumal, Ph.D.

 projektový manažer, Kovoprojekta Brno

Zdeněk Skoumal po  absolvování MZLU Brno, 
obor Provoz techniky, v  roce 2000 pokračoval 
při zaměstnání v dalším studiu. Absolvoval dru-
hý magisterský obor Management podnikatel-
ské sféry na VŠE Praha a posléze získal doktorát 
v oboru Ergonomie na MU Brno. Současně je 
držitel několika autorizací a  odborných způ-
sobilostí zaměřených na  povolování staveb, 
realizaci staveb či bezpečnost. Pracuje 20 let 
v  projekční firmě, kde vystřídal různé pozice. 
V  současné době působí na  pozici vedoucího 
týmu - projektového manažera. Podílel a podílí se mimo jiné také na projekto-
vání a povolování energetických staveb včetně inženýrských sítí.
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Tomáš Voltr

 místopředseda představenstva,  
Energy financial group

Tomáš Voltr je zodpovědný za  strategii a  říze-
ní investiční společnosti Energy financial group 
(EFG) a všech jejích projektů. Jako spoluzakla-
datel skupiny měl v roce 2016 na starost sjed-
nocení a řízení dílčích projektů skupiny a jejich 
financování. V  letech 2012–2016 se věnoval 
finančnímu managementu a  poradenství pro 
projekt bioplynové stanice v Rapotíně IS Envi-
ronment SE / EFG Rapotín BPS. Před založením 
EFG pracoval ve finančním sektoru se zaměřením 
na kapitálové trhy a investiční poradenství. Do roku 2012 byl profesionálním 
sportovcem, Česko reprezentoval v rychlostní kanoistice. Dnes se aktivně vě-
nuje triatlonu.
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IV. blok
CHYSTANÁ ENERGETICKÁ LEGISLATIVA 
– NOVÉ PŘÍLEŽITOSTI A OHROŽENÍ 
16:30 – 18:00 – PANELOVÁ DISKUSE

MODERÁTORKA:  Mgr. Jan Fousek, výkonný ředitel, Asociace pro akumulaci 
energie AKU-BAT CZ

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Mgr. Luděk Šikola, partner, AK Doucha Šikola 
advokáti a Mgr. Jozef Hudák, Attorney at law, partner, AK Poláček & partners 

TEMATICKÉ ZAMĚŘENÍ:  
Současná dynamická situace a předpisy z EU předznamenávají zásadní 
změny v české a slovenské legislativě. Jaké změny přinesou dlouho 
očekávané legislativní změny? Mají tyto předpisy reflektovat i současnou 
situaci spojenou s energetickou krizí a lze to vůbec reflektovat?

NÁMĚTY PRO PANELOVOU DISKUSI: 
Lze regulovat/omezit obchodování na energetických burzách  
v případech „kolapsu“ cen (nahoru i dolů)? Pokud ano, tak:
	 n  jak/jakými nástroji? 
	 n   kdo to může/má povinnost udělat?
	 n   jak je definována situace, kdy se má obchodování vypnout?
  –   Byla tou situací cena el. okolo 800-1000 €?

Jak je možné v rámci stávající legislativy řešit vysoké ceny elektřiny  
a plynu?
	 n   Jaké jsou kontraktační povinnosti obchodníků v mimořádné tržní 

situaci a kdy to lze nařídit?
	 n   Co obnášejí kompenzace cen energie a kdo to celé zaplatí?
  –   Má být kompenzována i dodávka dálkového tepla?	
	 n   Je možné nastalou situaci řešit systémově? 
  –   Resp. je systémové řešení to, jehož jsme nyní svědky 

na úrovni EU i členských států?   
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Co by obnášelo znovuzavedení regulace cen? Je to vůbec legislativně 
možné?
	 n   A chceme to vůbec, pomůže to něčemu?

Jak má být správně nadefinována akumulace energie a jaké mají/
mohou být obchodní modely využívající akumulaci? 

Co přinesou energetické komunity energetickému trhu? Má být 
umožněno sdílení energie i prostřednictvím provozovatele distribuční 
soustavy a pokud ano, tak za jakých podmínek?
	 n   Budou obdobná pravidla platit i pro samovýrobce elektřiny 

v podnikatelském sektoru?
	 n   Za jakých podmínek budou/mohou fungovat energetické 

komunity v ostrovním režimu?

Jak má být správně řešen rozvoj výrobní základny v elektroenergetice 
a rozvoj plynárenské infrastruktury, aby byla dlouhodobě zajištěna 
bezpečnost dodávek energie? 
	 n   Bude/má být rozvoj realizovaný/realizovatelný i bez dotací?  

Resp. jak bude rozvoj financován?
	 n   Jak to vypadá v reálu (připojení, územní řízení, financování apod.)?

Mnozí dodavatelé elektřiny a technologií mají portfolio svých 
prosumerů, jejichž dodávky a odběry mohou řídit. Jaké bude postavení 
na trhu těchto agregátorů?
	 n   Budou mít možnost obchodovat na spotových/vnitrodenních trzích?

Jaké mají/mohou být kompetence regulačních úřadů?
	 n   Co všechno má být regulováno a proč?

Co obnášejí ekologické předpisy a nakolik to umožňuje nebo naopak 
znesnadňuje rozvoj trhu?

PANELISTÉ:
n   Ing. Pavel Beran, Head of Energy Projects, Komerční banka
n   Ing. Ladislav Havel, radní, Energetický regulační úřad
n   Mgr. Jozef Hudák, Attorney at law, partner, AK Poláček & partners
n   JUDr. Jana Osadská, vedoucí právního odboru, Pražská plynárenská 

Distribuce
n   Mgr. Luděk Šikola, partner, AK Doucha Šikola advokáti
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Mgr. Jan Fousek

 výkonný ředitel, Asociace pro akumulaci 
energie AKU-BAT CZ

Jan Fousek je výkonným ředitelem Asociace pro 
akumulaci energie AKU-BAT CZ, která podporu-
je rozvoj akumulace, výrobu a  skladování vodí-
ku, poskytování flexibility, výstavbu infrastruktury 
pro elektromobilitu v ČR a celkově modernizaci 
české energetiky a průmyslu. Jan Fousek půso-
bí rovněž jako předseda představenstva Solární 
asociace a  člen představenstva Svazu moderní 
energetiky. Na energetických trzích se pohybuje 
od roku 2007. V letech 2011-2016 byl spoluma-
jitelem a jednatelem jednoho z největších evropských obchodníků s emisními 
povolenkami a elektřinou, společnosti Virtuse Energy.
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Ing. Pavel Beran

 Head of Energy Projects,   
Komerční banka

Pavel Beran absolvoval v  roce 1992 fakultu 
Mezinárodních vztahů VŠE v Praze. V Komerční 
bance působí od roku 1993 v různých útvarech, 
nejdříve na pozici sektorového analytika, poté 
na pozici risk specialisty pro korporátní klien-
ty a později jako analytik tržních rizik. Od roku 
2014 působil na  pozici relationship manager 
financování energetiky, kde zajišťoval financo-
vání projektů zaměřených na energetiku. Dnes 
vede útvar energetických projektů a  kromě  
těchto transakcí se rovněž podílí na stanovová-
ní strategie a přístupu banky k sektoru energe-
tiky.
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Ing. Ladislav Havel

radní, Energetický regulační úřad

Ladislav Havel v  letech 1972–1977 studoval 
České vysoké učení technické v  Praze. Po  ab-
solutoriu ČVUT nastoupil jako samostatný vý-
zkumný pracovník do Výzkumného ústavu ČKD 
v  Praze (1977–1980). V  energetice pracuje 40 
let, a to postupně v oblasti koncepcí dlouhodo-
bého rozvoje energetiky se zaměřením na elek-
troenergetiku v  celém spektru tohoto oboru 
(výroba, přenos a distribuce elektřiny). Pracoval 
na  Ministerstvu průmyslu a  obchodu na  růz-
ných pozicích. Například působil jako poradce 
náměstka v  letech 1991–1993 či na pozici ředitele odboru elektroenergeti-
ky a  teplárenství v  letech 2012–2019. Mimo to jako zástupce státu zastával 
od  roku 1992 až do  svého jmenování členem Rady ERÚ různé funkce v  ří-
dících a  dozorčích orgánech energetických společností (člen dozorčí rady, 
předseda dozorčí rady, předseda představenstva, místopředseda dozorčí 
rady). Například ve společnosti OTE, a.s., působil jako předseda představen-
stva v letech 2004–2011.



89

Mgr. Jozef Hudák

 Attorney at law, partner,  
AK Poláček & partners

Jozef Hudák sa v  Poláček & Partners špeciali-
zuje na  energetiku a  súdne spory. Od  ukon-
čenia štúdia na  Právnickej fakulte Univerzity 
Komenského v  Bratislave sa venuje komplex-
nému právnemu poradenstvu v  oblasti regu-
lácie podnikania v energetike, vrátane výroby, 
distribúcie a predaja elektriny a plynu. Zaoberá 
sa tiež vecnou reguláciou a zastupuje klientov 
v  konaniach pred Úradom pre reguláciu sie-
ťových odvetví. Okrem toho poskytuje aj práv-
ne poradenstvo v oblasti obnoviteľných zdrojov energie a inovácii v sektore 
energetiky. O týchto otázkach pravidelne publikuje a prednáša aj na energe-
tických konferenciách. V hodnotení The Legal 500 bol zaradený medzi kľúčo-
vých slovenských advokátov pre oblasť energetiky.
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JUDr. Jana Osadská

 vedoucí právního odboru,  
Pražská plynárenská Distribuce

Jana Osadská působí od absolutoria na Právnic-
ké fakultě Univerzity Karlovy v právních útvarech 
energetických společností, v  současnosti vede 
právní útvar společnosti Pražská plynárenská 
Distribuce, a.s. V  roce 2015 obhájila rigorózní 
práci na  téma „Právní aspekty cenové regula-
ce v  odvětví elektroenergetiky a  plynárenství“. 
V rámci své praxe se spolupodílí na činnosti ně-
kolika pracovních skupin pro energetickou legis-
lativu. Je spoluautorkou komentáře k energetic-
kému zákonu z edice C. H. Beck. 
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Mgr. Luděk Šikola

partner, AK Doucha Šikola advokáti

Luděk Šikola vystudoval Právnickou fakultu Uni-
verzity Karlovy a  po  studiu nastoupil do  advo-
kacie. Za  více než deset let právních činností 
v energetice získal rozsáhlé praktické zkušenos-
ti ze sektoru biomasy, větrné energie, sluneční 
energie a malých vodních elektráren. Je členem 
rozkladové komise Energetického regulačního 
úřadu.
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Exkurze
11:00 – 12:00 –  Exkurze do těžebního střediska Mikulov 5, 

48.8132017N, 16.6051108E

Moravské naftové doly se mohou chlubit již více než stoletou tradicí v prů-
myslu a těžbě. Ročně vytěží cca. 201 milionů m³ plynu, což odpovídá 2,1 te-
rawatthodin. Celkem by bylo možné zásobovat tímto plynem až 200 tisíc do-
mácností.  

Těžební středisko Mikulov 5 se nachází mezi obcemi Mikulov a Březí. Vrt je 
poměrně mladý, byl vyhlouben v roce 2018. Uvedení do provozu proběhlo 
v listopadu roku 2020. Samotná těžba zemního plynu probíhá za pomoci jed-
né sondy. Předpokládá se, že by se středisko mohlo dál rozvíjet o další sondu 
a těžba rozšiřovat. Celkem se v tomto místě vytěží ročně 20 000 m³. Obdob-
ných míst by se v okolí tohoto střediska mohlo nacházet několik.

Kromě těžby zemního plynu také MND vyrábí ve středisku Mikulov 5 tzv. 
zelený vodík. K výrobě využívá fotovoltaickou elektrárnu a elektrolyzér. Cel-
kem vyrobí 1 kg vodíku za 24 hodin.

Střediskem nás provedl pan Ing. Karel Bříza, Ph.D., velice podrobně nám 
představil samotný vrt, včetně podrobností z jeho hloubení, dále nás provedl 
těžbou a úpravou zemního plynu a zodpověděl naše dotazy. Velice mu děku-
jeme za výklad a čas, který nám věnoval.
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Uložte si do diáře datum 

dvanáctého ročníku PRO-ENERGY CON  

 9.–10. 11. 2023
Hotel Amande Hustopeče

Více na www.proenergycon.cz

2023
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Střihněte si to s námi 

a buďte 
v příběhu energetiky

R Y C H L E  I   S T R U Č N Ě  I   P Ř E H L E D N Ě

Snadno, rychle,
přehledně.

ENERGY-HUB je nezávislá platforma pro sdílení 
zpravodajství a analytických článků z energetického 
sektoru. V rámci našeho portfolia nabízíme monitoring 
českého, slovenského i zahraničního tisku.

www.energy-hub.cz

Nabízíme On demand reporty sestavené 
na míru pro Vás nebo Vaše klienty 

(monitoring médií, komoditních dat 
a akcí v energetickém sektoru)

Poskytujeme prostor pro Vaše produkty, vize a myšlenky v tištěném 
PRO-ENERGY magazínu a online na portálu energyhub.eu
a konferencích PRO-ENERGY CON a PRO-ENERGY FORUM

Naše weby a pravidelné reporty umožňují zveřejnit 
reklamu či přímé odkazy na Vaše stránky, služby či 

produkty. Stejně tak nabízíme prostor pro Vaši vizualizaci 
online nebo v tištěném PRO-ENERGY magazínu.

Poskytneme dynamický obsah na Vaše webové stránky skrze 
zabezpečené rozhraní API (zpravodajství, články, kalendář) 

Nabízíme dlouhodobé 
partnerské balíčky dle Vašich potřeb 

a přístup do našich databází

PRO ENERGY
MAGAZIN

. PRO ENERGY PRO ENERGY

www.energyhub.eu
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Zdeněk, 43 let, CEO,
změna oboru podnikání 

Ať už vidíte budoucnost kdekoli, náš tým pomůže vaší fi rmě na každém
kroku. Od fi nancování přes inovace po odborné poradenství. Inspiraci 
pro rozjezd udržitelného podnikání najdete na spolecne-udrzitelne.cz

Korporátní bankovnictví

OTEVŘEME VÁM CESTU 
K NOVÉMU BYZNYSU
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